
Artikel 40 vragen over parkeerproblemen ISR 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 40)  

Datum  
17 november 2021 

Onderwerp 
Parkeerproblemen Invaliden Sportvereniging Ridderkerk (ISR) 

Vragenstellers 
Jeroen Rijsdijk, PvdA Ridderkerk 

Vragen 
In de Combinatie van 11 november staat een ingezonden brief van de voorzitster van ISR. In deze 

brief geeft de voorzitster aan dat er op de invalidenparkeerplaatsen bij de ingang van de Fakkel, 

die bedoeld zijn voor mensen met een gehandicaptenparkeerkaart, regelmatig mensen parkeren 

die hier niet horen te staan. Het gevolg is dat leden van de ISR hier rond trainingen niet kunnen 

parkeren en gedwongen worden om op de reguliere parkeerplaatsen te parkeren, terwijl de 

invalidenparkeerplaatsen juist voor (onder meer) hen bedoeld zijn. En dus een grotere afstand 

moeten afleggen om bij de ingang te komen. Vriendelijk vragen of mensen die geen gebruik 

mogen maken van de invalidenparkeerplaatsen hun auto willen verplaatsen, helpt niet. Leden van 

de ISR die dit de afgelopen maanden hebben geprobeerd, hebben te maken gekregen met 

scheldpartijen, intimidatie en zelfs een bedreiging. Naast het probleem rond de 

invalidenparkeerplaatsen wordt er bij de ingang van de Fakkel regelmatig fout geparkeerd, (half) 

op de stoep en op het fietspad. Dergelijke obstakels zijn voor mensen in bijvoorbeeld een rolstoel 

een groot probleem om de ingang te bereiken. De problemen zijn al sinds september aangekaart 

bij de politie, boa’s en wijkagent, maar tot nu toe helaas zonder resultaat.  

Naar aanleiding hiervan heeft de PvdA Ridderkerk de volgende vragen: 

1. Heeft u de ingezonden brief van de voorzitster van de ISR in de Combinatie gelezen? 

2. Bent u het met ons eens dat het bij een inclusieve samenleving hoort dat 

invalidenparkeerplaatsen alleen worden gebruikt door mensen met een gehandicaptenkaart 

en dat het onacceptabel is als andere mensen hier parkeren? Graag uw antwoord 

toelichten.   

3. Hoe verklaart u dat de ISR al sinds september bij de handhavende instanties aandacht 

vraagt voor deze parkeerproblemen, maar dat hier tot op heden geen (noemenswaardige) 

actie op is ondernomen? Bent u bereid om deze instanties daarop aan te spreken?  



4. De ingang van de Fakkel is voor leden van de ISR lastig te bereiken, omdat zij vanaf de 

invalidenparkeerplaatsen een fietspad moeten oversteken waar het van twee kanten erg 

druk is. Welke maatregelen kunnen er genomen worden om het oversteken te 

vergemakkelijken? 

5. Bent u bereid om over het voorgaande op korte termijn met de ISR in gesprek te gaan om 

tot een passende oplossing te komen, zoals extra handhaving, bebording en het 

aanbrengen van een gele streep? En wilt u het initiatief nemen tot dit gesprek? 

6. Wilt u te zijner tijd terugkoppelen of en zo ja, welke maatregelen er genomen zijn? 

Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vraag. Wilt u daarbij zo vriendelijk zijn om alle vragen 

afzonderlijk te beantwoorden en niet te volstaan met een algemeen antwoord? 
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